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專用慳水節能花灑頭
Energy Saving Shower Head
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clookwise
anticlockwise
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請注意：配件C、D、I及K是分開包裝、 I為速熱爐專用配件。
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Flow limiter

.

I 節流閥旋鈕                           向右旋轉入水流量逐漸變小
向左旋轉入水流量逐漸變大

Flow limiter knob

數碼溫度顯示屏 (SD系列)
Digital temperature display (SD Series)

Please note:Parts C 、D、I and K packed separately, l flow limiter is particularly for Speedy 
Storage water heater.

Turn clockwise to reduce water entering in
Turn anticlockwise to increase water entering in

K



數碼溫度顯示屏       精確溫度顯示    水溫一目了然

   更能長時間保持熱水溫度   節能慳電

Digital temperature display, accurate temperature can be seen directly.

saving energy.

**熱水器內之熱水完全加熱後    即可有更持久之熱水供應

5
It takes just 5 minutes to reach a comfortable temperature for the mornings freshen up.

After the complete tank is heated up, there will be a longer lasting supply of hot water. 

** 需配合原裝配件使用
Original accessories should be used.

**

*

* 顯示屏所顯示的溫度為加熱完成後速熱筒內的溫度
The Digital Temperature Display indicates the temperature inside the Speedy tank. 
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溫度及壓力排放喉接駁至最近排水管
Pressure     Temperature Relief Valve(PTV)
connect to nearest Drain Pipe

數碼溫度顯示屏F
Digital temperature display

 I
Flow limiter
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T   數碼溫度顯示屏

（S） （SD）
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熄滅
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* SD系列附設數碼溫度顯示屏
SD Series with digital temperature display.
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電熱水器在自然損耗情況下，水箱保用十年，其他配件保用兩年。
Under the circumstances of natural wear and tear, the water tank will have a 10 year guarantee; 
other parts will have a 2 year guarantee.

上述之保養服務將會由購買日起開始生效，如產品在保養期內有任何問題發生，代理
商將會提供維修或更換零件的服務。
The above warranty will start on the date of purchase. If any problem occurs within the warranty,the agent 
will be responsible for the maintenance or parts replacement that states within the warranty agreement.

如損壞由以下情況所引起，此保養將不會生效︰
The warranty will become invalid if the damage is caused by the followings:︰

未有按照本說明書安裝或使用本熱水器；
Installation or usage that does not comply with the instruction manual;

使用非生產商提供之不合格配件；
Using any inappropriate accessories which are not provided by the manufacturer originally;
由未經許可之人員進行安裝或改裝本熱水器。
The water heater was installed for refitted by an unqualified person.
如熱水器用於商業用途，本保養將自動失效。
This warranty will no longer be valid if the water heater is used for commercial purposes.
如損壞是由自然災害、人為錯誤或疏忽、濫用或誤用所引致，本保養將自動失效。
This warranty will not cover damages that caused by natural disasters, human errors, 
misused or any other inappropriate manners.
任何公共交通工具不能到達之偏遠地區或非辦公時間內提供服務，本公司將會收取 附
加費。
A supplementary charge will apply where the service location cannot be accessed by public transports and or when
service is required during non office hours.

2年保用期屆滿後，本公司會另外再保用熱水器內膽8年。此保用只適用於熱水器內膽之
維修，所有檢查、運送及裝拆費用均須額外收費。
When the 2 years warranty period is over, A-Plus will provide an additional 8 years of warranty on the inner 
tank. This additional warranty applies only to the mainfenance of the inner tank. Additional cost will apply 
on inspection, transportation and labour.

此服務只適合於香港使用
This service is only valid in Hong Kong.

詳情請向本公司客戶服務部查詢。
For more enquiries please contact our Customer Service hotline.
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